
Jaarvergadering Vereniging Wijkberaad Mariahoeve 
Maandag 26 juni 2023, aanvang 20.00 uur, inloop 19.30 uur 
Audio opname uitgewerkt door Anne-Marieke Beerthuyzen 
 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken 
Voorziter Kasper van der Gugten opent vergadering en heet welkom. Wijkberaad hee� een moeilijk 
jaar doorgemaakt. Het bestuur zit al enige �jd zonder penningmeester en secretaris. Ook enkele 
andere bestuursleden besloten om verschillende redenen om afgelopen jaar te stoppen. Er is 
afgelopen jaar gewerkt aan het in stand houden van het Wijkberaad, onder meer door de uitgaven 
onder de loep te nemen en te schrappen. Onder meer verkoop muziektent.  
In mei is er alles op alles gezet om het jubileumnummer van het wijkblad uit te brengen, 65 jarig 
bestaan van de wijk. Dit is gelukt, wel met de uitdaging om dit zonder hoofdredacteur voor elkaar te 
krijgen. Het wijkblad is belangrijk voor het bevorderen van sociale cohesie in de wijk, dus belangrijke 
pijler van het wijkberaad.  
Wijkberaad is ac�ef op zoek naar nieuwe vrijwilligers en (aspirant) bestuursleden. De (aspirant) 
bestuursleden hebben een proe�ijd alvorens toe te treden tot het bestuur. Enkele presenteren zich 
vanavond �jdens de vergadering.  
Voorziter noemt een voorbeeld van wat wijkberaad afgelopen �jd bereikt hee�: het tegenhouden 
van de komst van meerdere Padelbanen. Bewoner vraagt hoe het wijkberaad in zo’n geval te werk 
gaat. Voorziter gee� aan dat er bij de Padelbanen onder meer contact is gezocht met de media en 
met de poli�ek. Tweede punt waar het wijkberaad zich hard voor hee� gemaakt dit jaar is het 
tegengaan van de slui�ngen van de postkantoren in de wijk. Er is een handtekeningenac�e gestart, 
die hee� tot nu toe 200 handtekeningen opgeleverd.  
Voorziter doet nogmaals oproep voor nieuwe vrijwilligers voor het wijkberaad.  
Algemeen bestuurslid Jesse Voerman voegt aan de mededelingen nog toe dat er binnenkort een 
par�cipa�etraject wordt gestart voor de plannen met winkelcentrum Mariahoeve. De plannen liggen 
al 2 jaar s�l. Wijkberaad hee� des�jds al met de projectontwikkelaar aan tafel gezeten, wensen 
kenbaar gemaakt. Bewoners geven aan dat er geen sanitaire voorzieningen zijn in het winkelcentrum, 
dit is wel noodzakelijk. Wijkberaad is een stuurgroep gestart, met Jesse Voerman als trekker.  
Jesse Voerman deelt verder nog mee dat het plan om de wijk volledig gasvrij te maken in 2030, is 
uitgesteld. Er wordt ook hiervoor een par�cipa�etraject gestart.  
Er zijn geen ingezonden stukken. 
 

2. Notulen ALV 21 september 2022 
Notulen vorig jaar akkoord bevonden en vastgesteld door de aanwezige bewoners. 
Voorziter voegt toe dat er door gebrek aan bestuursleden geen �jd is geweest om de financiële 
stukken op �jd af te hebben. Later dit jaar volgt er een tweede vergadering waarop deze stukken 
gepresenteerd zullen worden.  
 

3. Nieuwe (aspirant-) bestuursleden (mondelinge presenta�e): 
Afgetreden bestuurslid: Nico Schouten 

a. Aspirant-algemeen bestuurslid: Cora van Nieuwkerk 
Cora van Nieuwkerk neemt het woord en stelt zich voor. Woont sinds 3 jaar in de wijk, 
gepensioneerd, ervaring in werkverleden in bestuursfunc�es. Ziet wel iets in het combineren van 
verschillende ini�a�even in de wijk. Bijvoorbeeld een gezamenlijke nieuwjaarsrecep�e met Podium 
Noord en Lichtpuntjes.  

b. Aspirant-algemeen bestuurslid: Agma van Heeswijk 
Agma van Heeswijk stelt zich vervolgens voor. Woont sinds 1975 in de wijk. Gepensioneerd. Interesse 
in verbeteren van de infrastructuur en kwaliteit trotoirs. Wil dat er meer bekendheid gegeven gaat 
worden aan de ac�es en ini�a�even in de wijk.  

c. Aspirant-algemeen bestuurslid: Edwin Kleingeld, vanavond niet aanwezig. Hee� 
interesse in openbare ruimte als thema en eventueel de wijkschouw. 



d. Vacante func�e penningmeester  
Voorziter gee� aan nog steeds op zoek te zijn naar een nieuwe penningmeester en secretaris. Een 
bewoonster gee� aan een buurman te hebben die accountant is, zij zal eens bij hem informeren of hij 
een keer mee kan kijken.  

e. Vacante func�e secretaris 
Voorziter gee� aan nog steeds op zoek te zijn naar een nieuwe penningmeester en secretaris. 
 

f. Vacante func�e communica�e 
Het bijhouden van de website en facebook. Voorziter probeert dit momenteel zelf zoveel mogelijk te 
doen maar hier zijn echt extra handjes voor nodig. Voorziter deelt nog mee dat er sinds september 
een nieuwe administra�eve kracht in dienst is, Anne-Marieke Beerthuyzen, zij is er op de 
maandagochtend. Goed om een vast aanspreekpunt te hebben.  
 

4. Jaarplan en begro�ng 2023 (presenta�e en bespreking) 
Jaarplan 2024 moet dit jaar al worden opgesteld. Belangrijk punt voor dit jaar is het up-to-date 
maken van de website. Later dit jaar wordt er een wijkschouw gelopen. Tevens wordt er verder 
gegaan met de ac�e om de postkantoren weer opera�oneel te krijgen. Deze ac�e hee� al op de 
Social Media kanalen gestaan, er gaat nu nog voor geflyerd worden. Voorts gaan er nog twee 
wijkbladen uitgebracht worden. 
Vervolgens licht de voorziter de begro�ng nog toe. Voornaamste bron van inkomsten is de 
Basissubsidie. Verder zijn er nog wat inkomsten van de adverten�es in het wijkblad. Voorziter vraagt 
de aanwezige bewoners om instemming op deze begro�ng. De aanwezigen bewoners zijn akkoord 
met de gepresenteerde begro�ng. Voorziter licht nog toe welke zaken wegbezuinigd zijn, zoals 
abonnement printer en watermachine. De bewoners vragen om een duidelijker overzicht. De 
defini�eve financiële afrekening over 2022 volgt echter nog.  
 

5. Rondvraag en afslui�ng 
• Enkele bewoners s�ppen (tussendoor) nog wat heikele verkeerssitua�es aan, zoals de 

doorgang in wijkpark De Horst, waar veel gefietst wordt op het voetpad. Het Buurt Preven�e 
Team is inmiddels gestopt daarop te handhaven omdat de reac�es van de fietsers nogal 
he�ig kunnen zijn. Een ander punt van aandacht is de trambaan op het Kleine Loo, en de 
mogelijkheden daar om te keren met de auto. HTM zou enkele aanpassingen doen om de 
situa�e te verbeteren, daar is echter nog niets aan gedaan. Is al paar jaar uitgesteld.  

 
• Een bewoner wil weten of er weer een informa�e markt komt. Ini�a�ef vanuit de gemeente, 

waar bewonersorganisa�es en andere instan�es samenkomen.  
 

• Bewoners vragen zich af wat de ‘spelregels’ van de gemeente zijn om een borrel of etentje 
met vrijwilligers te kunnen organiseren. Dit moet worden nagevraagd bij de gemeente. Ook 
eens kijken wat er in het verleden allemaal voor subsidies zijn aangevraagd.  
 

• Er moet ook eens gekeken worden wat de status is van de ‘jongerenraad’ waar de 
jeugdwerkers van Wijkz middels de wijkagenda bij betrokken zouden zijn.  
 

• Een bewoner vraagt zich af wanneer er weer eens wijkagenten aanwezig zijn.  
 

Voorziter sluit de vergadering af om 21.00 uur en nodigt de aanwezige bewoners uit voor een 
afsluitend drankje.  


